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Nr. 8 – 2020 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

Hærvejsskolen 

Mandag den 14.12.20  

kl. 17.15-19.45 

PM1 

 

 

 

 

 

Afbud: Tina Lindholt, Mia Hundrup 

Afbud næste møde:  

Fraværende:  

Sang: Ingen p.g.a. COVID 

Sang næste møde:  

  

  

Referat:  

  

79/20  

Godkendelse af referat fra skolebe-

styrelsesmødet den 19.11.2020.     

Godkendt 

Ordstyrer 5 min  

  

  

80/20  

Meddelelser fra:                  

a) Eleverne - Der har været elevrådsdag den 30. november 

b) Ledelsen Udskolingen: 

- Sygdom: En lærer delvis sygemeldt og en lærer 

langtidssygemeldt. 

- Vi arbejder med uddannelsesparathedsvurderinger 

og har besluttet, at 8. årgangs samtaler foregår 

over TEAMS med klasselærer, Anette og UU-

vejleder Lone. 

- 9. årgangs samtaler afvikles som fysiske møder. 

- Planlægning af næste skoleår går i gang. 

- Der er plads til 12 elever i et turbo forløb. 

Mellemtrinnet: 

- Sygdom: 3 langtidssygemeldte, heraf er den ene er 

på vej tilbage. 

- Fint Luciaoptog i multisalen i dag. Naturligvis med 

overholdelse at Corona-regler. 

- Reflekser til alle elever. Vi har som skole aftalt at 

der gives en præmie til den klasse, hvor alle elever 

har reflekserne på. 

Indskolingen: 

- En deltidssygemeldt. 

- Vi er klar til jul. 
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SFO: 

- Juleløb i grøn fløj og julespil i rød fløj. 

- Sandsynligvis har vi kun et barn mellem jul og 

nytår. 

- Juletræsfest udenfor i grøn fløj. 

- Stor glæde fra pædagogerne over julegaven fra SB, 

vi takker mange gange. 

PR: 

- Mange tak for reflekserne. 

- Mange tak for chokolade og skrabelod. Der har 

været en del tilbagemeldinger, og medarbejderne 

har følt sig anerkendt. 

- Vi er i gang med at planlægge næste skoleår. Vi 

skal starte tidligt, da opgaveoversigterne til lærerne 

skal afleveres 14 dage før sommerferien. 

- Der har været møde med specialklasselærerne og 

hvert enkelt barn er blevet gennemgået. Møder skal 

være afviklet inden revisiteringerne i januar. 

 15 min  

  

  

81/20  

Orientering fra:  

a) Medarbejderrepræsentanter CA: 

- Takker på alle medarbejdernes vegne for julegaven. 

- Vi har lavet en plan, hvis skolen skulle lukke ned 

p.g.a Corona. I planen har vi aftalt, at i så fald 

møder alle lærere ind den 4. januar, eleverne 

holder en dags ekstra ferie og lærerne forbereder 

hele dagen. Hjemmeundervisning sker så først fra 

den 5. januar – hvis vi altså bliver hjemsendt i 

januar. 

IMC: 

- Takker for gaven og det fine personlige kort. Det 

har løftet stemningen. 

- Man er begyndt at kunne spore en lille træthed i 

SFO over at være uden for hele tiden. 

- Dejligt med julehygge i afdelingerne. 

 

b) Forældrevalgte Thomas: 

- Har fået et par henvendelser fra nogle forældre, 

som godt kunne tænkes sig, at de måtte aflevere 

deres børn kl. 7.50, så de var fri for at betale 

morgenplads. 

Anders: 

- Har hørt fra nogle forældre, at der bliver leget i 

USU. Punktet tages op næste gang, hvor vi taler om 

de aktiviteter, der bliver lavet i USU - og formålet 

med dem 

- Gave god ide, men vi manglede at godkende det i 

skolebestyrelsen. Vi er helt enige i, at det var godt 

– vi ville bare gerne have været inddraget. 

Christian: 

- Kan måske finde en billig løsning på sko 

udfordringen i udskolingen. PR og Erik kontakter 

Christian. 
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- Spørgsmål, om der kan laves en madordning til de 

yngste elever, magen til den der er i børnehaven. 

Pernille fortæller at det ikke er muligt lige nu, da 

der ikke må tilberedes mad i vores køkken. I boden 

har vi inden lukningen indkøbt forskelligt mad, og 

det regner vi med at gøre igen, når det bliver tilladt 

at åbne boden igen. 

c) Formanden Jørgen: 

- Beklager at der blev taget en hurtig beslutning 

m.h.t gaver. Men der skulle handles hurtigt, hvis 

det skulle kunne lade sig gøre. Vi plejer at give 

noget til lærernes dag, men da vi synes at alle gør 

en ekstra indsats, og det har været en presset 

periode, ville vi gerne anerkende det store arbejde, 

der bliver lagt i hverdagen. Beklager, at formalia 

ikke blev overholdt.  

10 min  

  

  

82/20  

Status COVID-19 

 

Pernille: 

- Vi har stadigvæk ingen tilfælde af Covid, men vi har 

mange, der bliver testet, fordi de er nærkontakter 

til nogen, som har Covid. Skolens tiltag i forhold til 

Covid fungerer, og det giver ro i maven. 

Pernille/alle - 10 min  

Retningslinjer for 

håndtering af COVID-smittede.docx
 

Retningslinjerne er lavet på baggrund af et enkelt Covid 

tilfælde. De er med til at skabe ro og overblik. 

  

83/20  

Trafik: 

a) 

Endelig godkendelse af 

Trafikpolitikken. 

b) 

Busforbindelser: 

Hvordan forholder skolebestyrelsen sig 

til, at ikke alle bustider passer 

sammen med ringetiderne? 

- Skal børn, der skal med 

698’eren have lov til at gå før 

skoletiden er slut? 

- Eller skal alle børn blive i skole, 

så længe skoledagen varer – og 

så nogle gange vente 30-50 

minutter på bussen? 

Trafikpolitik. 

- Tilføjelserne blev gennemgået. 

- Trafikpolitikken blev godkendt og sendes ud til 

forældre. 

 

Bus: 

Vi har besluttet at indskolingens børn må få før fri, hvis de 

skal med bus nr. 698. 

Mellemtrinnet og udskolingens elever skal blive, til 

undervisningen er slut og må vente med at komme hjem, 

til næste bus kører – eller cykle. Hvis forældrene er 

utilfredse med det, må de klage til Else Kehlet, som står 

for samarbejdet med Sydtrafik på kommunen. 

 

SB har stor forståelse for, at eleverne har en lang dag og 

har brug for at komme hjem.  

Grunden til, at vi alligevel siger, at eleverne må vente, er 

at det forstyrrer simpelthen undervisningen af de andre 

elever for meget, når så mange skal gå til bussen 15 min, 

før de andre har fri.  

Skolen har ad flere omgange forsøgt at få lavet buskørsel 

698 om, men det er ikke lykkes. 

Vi starter efter jul med at håndhæve, at eleverne skal blive 

til klokken ringer - og Pernille skriver ud til forældrene. 
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Busaftaler fra den 

13.12.20 - med kommentarer.docx
 

Trafikpolitik 

2020.docx
 

 

Pernille/alle – 15 min  

  

  

84/20  

Orientering om nationale test på 

skoleniveau. 

PR- orientering vedrørende nationale test blev givet. 

Pernille 10 min.  

  

  

85/20  

Godkendelse af ferieplanen 2023-2024 Vi følger kommunens ferieplan. Godkendt 

Vejledende 

ferieplan for skoleåret 2023-2024.docx
 

 

Pernille 5 min  

  

  

Pause med spisning.  Tak for mad, det smagte godt. 

 

10 min  

  

  

86/20  

Status på økonomi.  PR: 

- gennemgang af budgettet. Vi mangler stadigvæk at 

få refusioner for sygdomspuljen og 

universitetsskolen. Vi har 3 medarbejdere færre end 

før sommerferien - og vi får refusion for Covid 

relateret udgifter, såsom hygiejne ting og 

rengøring. 

- Vi er lige startet med at lave budget for det 

kommende år, men det kan ikke gøres færdigt før 

16. januar, hvor det gamle regneskab afsluttes. 

- Der mangler udsugning til sløjd lokalet. Det er 

lovpligtigt, så det skal vi prioritere, det betyder at vi 

kommer til at vente med andre ting. 

- I udskolingen mangler der mindst en lærer, det skal 

vi også have kigget på. 

Pernille 5 min  

  

  

87/20  

Status 9. årgang. CA: 

- Har efterspurgt en status blandt lærerne på 9. 

årgang. 9.b, som er i det store lokale, er positive, 

dog mangler der knagerækker og enkelte mistrives. 

- 9.a, som har 2 lokaler, er meget livlige, der er støj 

og man sidder tæt. Lærerne bruger meget tid på at 

tale eleverne ned og gøre eleverne 

undervisningsparate, og der er racistiske udsagn i 
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klassen. 9.a bruger i et vist omfang deres andet 

lokale. 

- Lærerne taler i øjeblikket om, at bytte lokale for det 

næste halve år, men dette er endnu ikke besluttet. 

Anette og Camilla 5 min  

  

  

88/20  

Trivsel blandt elever og medarbejdere. 

Orientering om SPARK-forløbet.  

Trivsel: 

- Vi bakker op om alle de fællesskaber, hvor det er 

muligt. Ledelsen skaber rammer, hvor 

medarbejderne kan hygge sig, og der er givet tid til 

det. 

- SPARK blev bevilliget i forhold til vores fusion. Vi 

arbejder bl.a. med stolthed. Og vi synes selv at vi 

har meget at være stolte af. Emnet har været oppe 

i alle afdelinger. Og efterfølgende til SPARK møder. 

- Der kommer lys på ting fra trivselsrapporten i alle 

afdelinger.  

Pernille og andre 10 min  

  

  

89/20  

Princip for Hærvejsskolens håndtering 

af bæredygtighed. 

Anden drøftelse. 

SG og 8.a vil gerne arbejde med bæredygtighed og 

inddrage elleverne på skolen. De går i gang i de 3 første 

uger af januar. 

Pkt. tages op i SB på mødet i januar. 

Pernille og andre 5 min  

  

  

90/20  

Orientering om Sorg- og Kriseplanen Kommunen har fået en del penge tildelt til uddannelse at 

sorg- og krisemedarbejdere. 3 skoler har tilbudt sig med 

udbud af sorggrupper. Her på stedet er vi i gang med at 

finde ud af hvilke børn, det drejer sig om. 

Udgiften til lønninger er ikke en del af projektet, så vi skal 

selv betale for det. 

 

Pernille 15 min  

Sorg- og kriseplan 

Hærvejsskolen 24.11.2020.doc
 

Gennemgået 

Under punkt 2 og 3 tilføjes evt. klasser og andre. 

Planen lægges på hjemmesiden. 

Vedhæftet bilag er den tilrettede plan. 

  

  

91/20  

Evt. - Pernille skal være mormor den 1. januar  og det 

glæder hun sig til. Derfor tager hun nogle 

seniordage i forbindelse med barnebarnets 

ankomst. 

- Skolebestyrelsen fryser, da det er koldt i lokalet, vil 

gerne have varme på. 

-  

5 min  
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92/20  

Skolebestyrelses-seminar 

Forslag: 

26.2.21 kl. 15-22  

5.3.21 kl. 15-22 

Hvis et af disse tidspunkter vælges, 

kan vi aflyse vores 

skolebestyrelsesmøde den 24.2.21. 

Seminaret holdes på skolen. 

Tema: Værdier for Hærvejsskolen. 

Seminar bliver afholdt 5/3 2021, her på skolen. 

 

SB møde den 24/2 aflyses. 

Jørgen og Lasse 5 min  

  

  

  

 Punkter til næste møde: 

Revision af principper – hver gang. 

Trivsel i 9 årgang 

Princip for bæredygtighed  

Besøg af skolebestyrelsen i klasserne 

USU 

Årshjul er vedhæftet:  

Bilag: 

Årshjul 2019.docx

 
 


